WWW.SGS.COM WWW.SGSGROUP.COM.CN WWW.SGSGROUP.COM.HK



SGS汽车、机车安全玻璃检测服务 SGS SAFETY GLAZING MATERIALS FOR ROAD VEHICLES AND RAILWAY ROLLING STOCKS



■ 关于SGS ABOUT SGS

SGS是全球领先的检验、鉴定、测试和认证机构,是公认的质量和诚信的基准。 SGS集团在世界各地共有90,000多名员工, 分布在2,000多个分支机构和实验室,构成了全球性的服务网络。 SGS is the world's leading inspection, verification, testing and certification company. SGS is recognised as the global benchmark for quality and integrity. With more than 90,000 employees, SGS operates a network of over 2,000 offices and laboratories around the world.

■ 工业服务 INDUSTRIAL

SGS工业服务在中国大陆现有员工超过 1,700人,在17个城市派驻有检验员和业务员:上海、苏州、杭州、南京、宁波、广州、厦门、深圳、武汉、重庆、成都、西安、北京、天津、郑州、青岛和大连、在18个城市配备有实验室:上海、苏州、杭州、南京、宁波、广州、厦门、深圳、武汉、天津、青岛、烟台、大连、成善的流风、天津、青岛、烟台、大连、成的、SGS工业服务能为材料与制造、石油化工、电力及公用设施、基础设施等多个领域提供专业且快捷的检验、鉴定、测试和认证服务。

With around 1,700 employees in mainland China, SGS Industrial has equipped with inspectors and sales in 17 cities, which are Shanghai, Suzhou, Hangzhou, Nanjing, Ningbo, Guangzhou, Xiamen, Shenzhen, Wuhan, Chongqing, Chengdu, Xi'an, Beijing, Tianjin, Zhengzhou, Qingdao and Dalian, and has equipped with laboratories in 18 cities, which are Shanghai, Suzhou, Hangzhou, Nanjing, Ningbo, Guangzhou, Xiamen, Shenzhen, Wuhan, Tianjin, Qingdao, Yantai, Dalian, Chengdu, Beijing, Chongqing, Hefei and Shenyang. Relying on its worldwide network, SGS industrial is able to provide professional and efficient inspection, verification, testing and certification services for such industries as materials and manufacturing, oil and gas, power and utilities, infrastructure and construction, etc.

■ 我们的服务 OUR SERVICE

车用玻璃的安全性能是汽车产品各项性能中最重要的性能之一。由于其与驾乘人员人身安全息息相关而被设立为强制检测项目。SGS始终致力于帮助客户克服在车用安全玻璃测试和认证领域的种种挑战。我们拥有一个专业的团队,以及相关标准和法规规定的完整的测试资质及测试能力。可以为客户提供全方位的车用玻璃性能测试及认证服务。

Safety property of glazing material is one of the most important performances for Auto and Railway rolling stocks parts due to its closely relation to personal safety, therefore they are always been required as mandatory testing items. SGS keeps focus on helping clients to overcome challenges of testing and certification for relevant products with our professional expertise and completely accredited testing capabilities.

测试对象

- 汽车安全玻璃:夹层玻璃、区域钢化玻璃、塑玻复合材料钢化玻璃、贴膜玻璃等
- 机车安全玻璃:钢化玻璃、夹层玻璃、 安全中空玻璃等。







TEST OBJECT

- Safety glazing on vehicles: Laminated glass, zone-tempered glass, glass-plastics, toughened glass, film mounted glass, etc.
- Safety glass for rail way rolling stock: Toughened glass, laminated glass, insulated glass, etc.

测试项目

- E-mark认证相关项目
- 碎片性能
- 机械强度
- 人头模型冲击
- 耐磨性能
- 可见光透射比
- 光畸变
- 副相偏离
- 耐燃烧
- UNECE R43、GB 9656及GB 18045中规 定的所有其他项目

测试标准

- 国标
- 联合国欧洲经济委员会汽车法规

我们的资质

- 中国合格评定国家认可委员会
- 中国计量认证
- 欧盟国家交通部认可: KBA(E1), RDW(E4), NSAI(E24), DAKKS等

TEST ITEM

- · E-mark relevant items
- Fragmentation test
- Mechanical strength
- Headform test
- Abrasion
- Light transmission
- Optional distortion
- Secondary image
- Fire resistance
- All other test items include in UNECE R43, GB 9656 and GB 18045

TEST STANDARD

- GB
- UNECE

ACCREDITATION

- CNAS
- CMA
- Transportation administration from EU Member State: KBA(E1), RDW(E4), NSAI(E24), DAKKS.etc



■ 为什么选择SGS? WHY CHOOSE SGS?

SGS涵盖数百个海外分公司,借助我们全球的实验资源和行业内的技术专家可为您提供全面的测试服务及技术支持。

SGS已经承担了多家客户的汽车相关性能测试及认证,向社会出具了上千份科学、准确的报告,我们的专业性获得了客户、监管机构以及社会各界的一致好评。

SGS致力于提供全方位的车用安全玻璃测试 及认证服务,为您提供完整的一站式服务。 SGS covers hundreds of oversea subsidiaries, with our global experimental resources and technical experts in the industry to provide a comprehensive test service and technical support.

Our clients covers the industry leading enterprises, up to now thousands of scientific and authentic test reports as well as certificates have been delivered and given us high praise by clients, government regulators and all sectors of society.

SGS aims to provide one-step service of testing and certification for various products of glazing material for Auto and railway rolling stocks parts. We are here, and when you need to be sure.

■ 联系我们 CONTACT US

SGS工业服务全国统一咨询热线: 400 630 1878

Industrial.china@sgs.com

上海浦东康桥工业园区康桥东路1159弄69 号11号楼



妇 掛 微 信 一 维 和



扫描微博二维码 了解更多信息

SGS Industrial Service Hotline:

Industrial.china@sgs.com

11th Building No.69, Kangqiao Industrial Park, Blook 1159, Kangqiao East Road, Pudong District, Shanghai, China

